
 

Zápis z předustavujícího jednání vědecké rady Forpolis 

Termín jednání: 08.03.2023 od 16.00 hod.  

Místo jednání: VŠ klub FSE UJEP  

 

Přítomní:  Ing. Martin Domín, KRRVS FSE UJEP 

   Mgr. Vladan Hruška, Ph.D., KGEO PřF UJEP 

   doc. RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D., KRRVS FSE UJEP   

   Mgr. Josef Miškovský, Ph.D. 

   Mgr. Gabriela Nekolová, HSR-ÚK 

   Mgr. Hana Nováková, Magistrát města Chomutova 

   Ing. Martin Špaček, PhD., KEMA FSE UJEP 

Hosté:   Mgr. et Mgr. Hana Galiová, Centrum výzkumu FSE UJEP   

Ing. Andrea Langhammerová, HSR-ÚK 

 

Omluvení:  Ing. Petr Hlaváček, Ph.D., KRRVS FSE UJEP 

 

 

1. Zahájení 

Zasedání zahájil T. Sýkora a představil účastníky s konceptem Forpolis a s jeho cestou 

od května 2019 až k vývoji do Vědeckého centra FSE UJEP. Byly představeny aktivity, ve 

kterých se Forpolis angažuje ve vztahu k veřejnosti a ke studentům spolu s odbornou veřejností. 

Zároveň bylo poukázáno, že platforma zasahuje i do běžného života univerzity v kontextu 

vzdělávání. Forpolis primárně slouží k plnění 3. role univerzity, ale svou činností přispívá i 

k vzdělávacím a výzkumným aktivitám. 

2. Vedoucí a zástupce vedoucího výzkumného institutu Forpolis  

Přítomní byli seznámeni se Směrnicí děkana č. 5/2022: Centrum výzkumu FSE UJEP. 

Děkan FSE UJEP Mgr. Ondřej Moc, Ph.D., jmenoval Ing. Tomáše Sýkoru vedoucím 

výzkumného institutu Forpolis. V souladu s čl. 8, odst. 6 jmenoval T. Sýkora písemně svým 

zástupcem Ing. Martina Špačka, PhD. 

3. Vytvoření vědecké rady  

 Schůzka byla svolána za účelem naplnění Směrnice děkana č. 5/2022, konkrétně čl.  9 

- ustavení vědecké rady výzkumného centra Forpolis. Dle odst. 1 vedoucí pracovník 

výzkumného centra navrhuje děkanovi členy vědecké rady. Vědecká rada je poradním orgánem 

vedoucího pracovníka. Zasedá minimálně 2x ročně a schvaluje výroční zprávu. Přítomní 

nominanti, vč. nepřítomného P. Hlaváčka, který tak učinil před jednáním, nominace dne 8. 3. 



 

2023 přijali. Nominace členů budou nyní předány do rukou pana děkana FSE UJEP Mgr. 

Ondřeje Moce, Ph.D.  

Vedoucí výzkumného institutu navrhuje sedmičlennou vědeckou radu. Nominace na 

členy rady přijali:  

o Ing. Petr Hlaváček, Ph.D.  

o Mgr. Vladan Hruška, Ph.D.  

o Doc. RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D.  

o Mgr. Josef Miškovský, Ph.D. 

o Mgr. Gabriela Nekolová, DiS. 

o Mgr. Hana Nováková  

o Ing. Martin Špaček, PhD.  

 

4. Gestorství 

Za účelem posílení funkčnosti institutu, jeho aktivizaci a určitému zautomatizování 

procesů proběhla diskuse o přidělení gestorství jednotlivých členů vědecké rady za jednotlivé 

okruhy činností. Po diskusi byly vytvořeny tři oblasti a sdílené dvou-/tříčlenné gestorství, vždy 

v kombinaci akademických pracovníků a členů z praxe. 

a) vnější komunikace, reprezentace navenek, veřejná fóra, diskuse, workshopy, 

konference (J. Koutský, G. Nekolová) 

b) spolupráce a projekty – iniciace nápadů, propojování řešitelů (M. Špaček, H. 

Nováková) 

c) publikační činnost a inovace v tématech – iniciace účastí na konferencích, 

odborných článků, příspěvků (P. Hlaváček, V. Hruška, J. Miškovský) 

 

  Podporu vedoucímu institutu a vědecké radě budou poskytovat M. Domín, tajemník 

Forpolisu, a H. Galiová se svými kolegyněmi z Centra výzkumu FSE UJEP. 

5. Publicita institutu 

Diskuse proběhla především o webových stránkách. Účastníci se shodli na tom, že není 

třeba mít vlastní webové stránky. Forpolis bude využívat sekci na webu FSE UJEP, které 

spravuje Centrum výzkumu. Zde budou umístěny stabilní, základní informace o institutu. Za 

účelem aktivní komunikace bude využívána stránka na Facebooku, kterou spravuje M. Domín.  

6. Další kroky 

Vedoucí institutu v příštím týdnu předá nominace na členy vědecké rady panu děkanovi. 

Na přelomu května a června 2023 bude svoláno první řádné jednání vědecké rady. Každý člen 



 

vědecké rady navrhne jednu až dvě aktivity (primárně za svou gestorovanou oblast) na rok 

2023. 

7. Závěr 

T. Sýkora poděkoval nominovaným členům vědecké rady za vstřícnost a ochotu se 

aktivně zapojit do řízení Forpolisu a všem přítomným za podnětné diskuse a proaktivní přístup. 

 

 

 

 

 


